
Zápis z jednání Komise pro sociální a zdravotní věci ze dne 16.11.2022 
 
Přítomni: 
Členové komise – Ivana Dolečková, Radka Jelínková, Monika Kopecká, Karel Šťastný, Jaroslava 
Shejbalová, Monika van Leeuwen, Zdeněk Novotný, Pavel Krajhanzl,  
Gabriela Chovancová – navržený člen komise bez hlasovacího práva 
 
Tajemnice komise - Daniela Víznerová   
 
Omluveni:  
Lydie Dobrkovská, Marie Hubálková, Jana Maskalíková, Petr Krejčí 
 
Hosté: 
Jakub Rychtecký, náměstek primátora, vedoucí odboru sociálních věcí Iva Bartošová, vedoucí oddělení 
ekonomického a rozvojových koncepcí Jana Procházková 
 
Program:                
1. Představení členů komise 
2. Organizační záležitosti 
3. Pravidla pro poskytování dotací z Programu podpory v sociální a zdravotní oblasti 
4. Diskuse 
 
Komise byla zahájena předsedkyní Ivanou Dolečkovou v 16:40, program jednání je v souladu 
s pozvánkou, předsedkyně dala hlasovat o programu a schválení ověřovatelů zápisu. 
 
U: Komise pro sociální a zdravotní věci při Radě města Pardubic schvaluje program jednání 
     (8 hlasů pro, 0 hlasů proti), (všichni PRO). 
 
U: Ověřovateli zápisu z komise je Ivana Dolečková a Monika Kopecká. 
     (8 hlasů pro, 0 hlasů proti), (všichni PRO). 
 
 
Jednotlivé body programu byly projednány následovně: 
 

1)  Představení členů komise 
 
Předsedkyně komise představila náplň komise, o čem bude jednat a co bude doporučovat Radě města 
Pardubic. Vedoucí odboru představila odbor sociálních věcí, z jakých oddělení se skládá a co je jejich 
náplní. Následně předsedkyně komise požádala členy komise a ostatní hosty o krátké představení. 
Místopředsedkyní komise se stala Monika Kopecká. 
 
 

2) Organizační záležitosti 
 
Tajemnice komise zaslala před jednáním Obecný statut a jednací řád komisí k seznámení všem čle-
nům. Přítomní členové seznámení stvrdili svým podpisem. 
Dále byli členům komise zaslány tiskopisy k vyplnění, které na jednání vybrala k předání na personální 
oddělení. Informovala je o aplikaci k jednání a přístupových kódech, kam budou zasílány všechny 
podklady k jednání.  
Následně byli členové vyzváni, aby se domluvili, v který den se budou pravidelně scházet a dostali čas 
na rozmyšlení do příštího jednání komise. 



 

3) Pravidla pro poskytování dotací z Programu podpory v sociální a zdravotní oblasti 
 
Vedoucí oddělení Jana Procházková seznámila členy s novými pravidly pro poskytování dotací z Pro-
gramu podpory v sociální a zdravotní oblasti, sdělila jim, jakým způsobem se budou nyní hodnotit žá-
dosti o dotace a jak bude vypadat výpočet jednotlivých finančních částek pro poskytovatele sociál-
ních služeb. 
 

4) Diskuse: 
 
Náměstek primátora Jakub Rychtecký vysvětlil členům komise, jaké poskytuje město byty pro své 
občany, které žádosti bude hodnotit komise. 
Předsedkyně komise požádala do příštího jednání členy o seznámení se Směrnicí Nakládání s byty a 
s prostory sloužícími podnikání a pročtení pravidel pro poskytování dotací, dále postupně seznámení 
s Komunitním plánem sociálních a souvisejících služeb, zák. č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, 
v platném znění a se Zásadami pro poskytování dotací, které se připravují a budou zaslány po schválení 
ZmP. 
 
Další jednání komise bylo domluveno na 24. 11.2022 v 16:30 hod. 
 
 
 
 
 
 
V Pardubicích 16.11.2022, jednání ukončeno v 18:25 h. 
 
Zapsala: Daniela Víznerová 
 
Ověřili: Ivana Dolečková a Monika Kopecká.                    
 
Jména jsou uvedena bez titulů. 


